

Certificate of Membership

Certificat de Membre

This is to certify that / La présente certifie que

Lviv's Physics and Mathematics Lyceum

Karadzhycha st. 29, Lviv 79054, Ukraine

represented by / représenté par

Andriy Dobosevych

is an active member of the Association "Kangourou sans frontières". It is in charge for organizing the Kangaroo game contest and freely manages its organization in **Ukraine**. /

est un membre actif de l'Association "Kangourou sans frontières". Elle est en charge de l'organisation du jeu-concours Kangourou et gère librement son organisation en **Ukraine**.

The Association "Kangourou sans frontières" aims at spreading basic mathematical culture by every possible means and, in particular, by organizing the annual Kangaroo game contest in all participating countries based on the official sets of problems. The Kangaroo game contest is one of the largest mathematics competitions in the world, attracting more than 6 million participants in more than 70 countries each year. /

L'Association "Kangourou sans frontières" a pour but de promouvoir la diffusion de la culture mathématique de base par tous les moyens, et en particulier par l'organisation du jeu-concours Kangourou une fois par an, dans tous les pays participants, à partir de la sélection officielle de questions. Le jeu-concours Kangourou est l'un des plus grands concours de mathématiques au monde, attirant plus de 6 millions de participants dans plus de 70 pays chaque année.

issued at the 26th Annual Meeting /

remis à la 26ème Réunion Annuelle

Vilnius, 13th October, 2018 /

Vilnius, le 13 octobre 2018



Prof. Dr. Gregor Dolinar

President / Président

